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de Minister-Pr esi dent 

Naar aanlei ding van de gis t eren gehouden coördinatie
ver gadering voor de i ntegr ati e en de Vri jhandelsz one moge 
ik / ingevol ge Uw verz oek/ punt sgewi j ze het volgende rapporteren. 
1. Na enig verze t van de zijde van Landbo w, Visserij en 
- Voedselvoorzi el1ing i s besloten, dat de Nederlandse dele-

gatie zal handhaven de aanbieding van 10%-tariefsverla
gingen op landbouwproducten. In het Benelux-voors tel 
aan de Zes, dat gel eid heeft tot he t aanbod aan de andere 
OEES-landen, was deze 10%-verlaging uitgeval len. I~ter 
is deze er -eer in de ministerraad van EEG ingebracht . 
Landbouw wi lde oorspronkeli jk de '10% niet aanbieden- om 
een onderhandelingspositie te hebben, res • te krijgen 
ten opzichte van de Britse hoge importtarieven 0 land
bouwproducten. Dit drukmiddel is echter zo zwak, dat 
het alleen maar irriter end zou werken. 

2. Beslot en is, dat Nederland zal blijven aandringen op 
-- het 0 enstellen van-de 3~ contingenten (tot welk percen

tage de contingents nuls et faibles zouden worden ge
bracht) voor alle OEES-landen. Dit zal Frankrijk zeer 
vermoedelijk niet willen, in welk geval wij toch niet 
geheel in de OEES-onderhandelingen de Fransen zullen 
volgen, doch aan zullen geven, dat wij ons vrijheid 
voorbehouden . Dit is voor ons van niet zoveel belang 
in verband met het feit, dat wij praktisch geen nul
contingenten hebben , doch de weinige nul- of zwakke 
contingenten, die wij hebben, zouden wij autonoom kunnen 
verhogen, bijv. boven 3% en openstellen voor alle 
OEES-landen . Aan deze zaak zit vast de naar mijn mening 
zeer terechte uitspraak van de coördinatie-commissie, 
dat wij er niet op uit moeten zijn om discriminatoor 
te handelen als zul ks niet noodzakeli jk is. Uiteraard 
komt er in de EEG een moment, waarop dez e een zekere 
discriminatie ten 0 zichte van de buitenwereld zal 
gaan vertonen, doch minister Zijlstra bestreed dezulken, 
die de discriminatie aanprezen om et geland door de 
knieën te krijgen" . 
Bijgaand telegram van 5 januari uit Parijs is zeer 
merkwaardig, omdat: -
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a. De Franse onderhandelaars in OEES en G het voldoen -

b . -

aan de 0 ".:; -verpli~htingen door Frankrijk, de devalua-
tie van de franc, en invoering van externe convertibi
liteit uit de krant hebben moeten lezen! Zij zijn 
razend erover; 

r in wordt betoogd, dat een aanvaarding door Frank-
rijk van de 3 contingenten voor alle OEES-landen 
e c onomisch een voordeel zou betekenen. Ik heb hier
over met Buitenlandse Zaken gesproken, doch ook 
daar i s dez e stelling niet geheel dui deli jk . 

Tenslotte nog de mededeling, dat het op het eerste ge
zicht niet geheel begrijpelijke verzet van de ansen 
tegen openstelling van de 3%-contingenten voor alle 
OEES-land.en duidelijker wordt, als waar zou zijn het 
gerucht, dat, Franse, Duitse en Italiaanse industrieën 
bezig zijn vergaande kart el- t licentie- enz. afspraken 
te maken. . 
Uit 2 volgt, dat de politiek van minister Zijls tra, 
welke i k persoonlijk volledig jui st vind, is om dis
crimina tie zo veel mogelijk te verm~en in dit stam1m • 
Indien dit lukt, betekent het" dat de Zes meer gaan 
doen voor ' geland t dan geland voor de Zes, hetgeen 
op zich weer zal betekenen, dat over bijv. een jaar 
de Zes van de Engelsen zouden kunnen eisen conc essies 
te doen, waartoe zij thans niet bereid zijn. 
Zoa~s U eet, hebben verschillende landen tariefs
verlagingen en contingentsverhogingen geannonceerd 
op landbouwproducten. De reden, dat Nederland dat 
nog niet heeft gedaan, is, dat het Benelux-overleg 
hierover voor 100% is vastgelopen . Een nota terzake 
zal v6ó~ vrijdag a . s . aan de ministerraad worden ge
zonden . Daarin zal zeer vermoedelijk worden gevraagd 
aan de ministerraad te kiezen tussen : 
!.:.. onmi4dellijke openbaarmaking van de Nederland~e 

maatregelen na mededel i ng aan de Belgen (dit be
tekent het vóórgaan van R~G boven Benelux); 

h de bijeenroepi ng op zeer korte termijn van een 
Benelux-mini sterraad . 

Als de keuze zou gesteld worden, zou ik ~ willen 
kiezen . 
Zeer duidelijk is uitges Jroken, dat in de onderhandelingen 
tussen EEG en de Latijns-Amerikaanse landen van Neder
landse zijde zal 'orden a gedrongen om na te laten 
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te schermen met aantrekkelijkheden als technische of 
financiële hulp aan die landen. 

6. Aanvaard is een notitie over de samenwerking tussen 
nationale inst ties en de opese co issie van EEG, 
resp. de commissie van Euratom. Ik heb gevra agd om 
deze zaak zoveel mogelijk te formalis eren, opdat de 
richtlijn door alle ambteli j ke instanties en personen 
zal orden g evolgd. De nota wordt, nadat enige wijzi
gingen zijn aangebracht, nog aan de ministerraad ge
stuurd ter kennisneming. 

7. De U bekende zaak van de werkwijze van het EEG-fonds 
-- voor overzeese gebiedsdelen is besproken . Het ziet 

er naar mijn gevoel niet fraai uit . Besloten is, dat 
Nederland zal aandringen dit unt op de vol gende 
agenda van de Raad van Aünist~rs van EEG te plaatsen, 
waar Nederland dan inlichtingen zal vragen, .at de 
commissie nu eigenlijk rec i es wil gaan doen . De des
betreffende nota over deze zaak zal eveneens aan de 
mi nisterraad worden gezonden . 

8 . Tenslotte zal een nota worden voorbereid -in verband 
~-- met moeilijkheden, die zijn gerezen over de vaststelling 

-- van de budgetten van z . g . gezamenlijke instellingen
van KSG, EEG en Euratom (Hof en Assemblée-secretariaa~}. 
De procedure tot opstellen van de budgetten van zulk 
soort lichamen in het KSG-verdrag enerzijds en de ~ 

i;;.; . verdragen van Rome an~e!zijds i s verschillend-.-

6 januari 1959 
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